
Data przyjęcia protokołu: 29 maja 2025 roku
ROP.0002.2.2025

PROJEKT

PROTOKÓŁ NR XII/25
XII SESJI RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2024-2029

Z DNIA 27 LUTEGO 2025 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady
Gminy Zielonki Tadeusz Łysek. Protokół przygotował Inspektor Michał Kaźmierski.

1. Otwarcie XII sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący  obrad  stwierdził  kworum  i  prawomocność  do  podejmowania  uchwał  (obecność
potwierdziło  20 radnych) i  o godzinie 10.00 otworzył XII sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2024-
2029.  Przywitał  obecnych  na  sesji  Wójta  Gminy  Zielonki  Mirosława  Golanko,  kierowników  oraz
pracowników Urzędu Gminy.

2. Ustalenie porządku obrad.
Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1. NIEOBECNI: 1.
Wyniki imienne:  ZA (19) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna
Harmata,  Tomasz Kostecki,  Ryszard Krawczyk,  Bogusław Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Agata Radosz-Kwasek, Anna Sieńko, Paweł
Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Marta Romańska-
Zagórska. NIEOBECNI (1) Piotr Podleśny. Porządek obrad został przyjęty.

3. Przyjęcie protokołu XI sesji zwyczajnej.
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:  ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna
Harmata,  Tomasz Kostecki,  Ryszard Krawczyk,  Bogusław Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena
Listoś,  Tadeusz Łysek,  Marek Małek,  Krzysztof  Olawski,  Agata Radosz-Kwasek,  Marta Romańska-
Zagórska,  Anna  Sieńko,  Paweł  Ścigalski,  Romana  Toft,  Sławomir  Zygmuntowicz,  Marta  Żylska.
NIEOBECNI (1)  Piotr Podleśny.  Protokół 11 sesji Rady Gminy Zielonki z 30 stycznia 2025 roku
został przyjęty jednogłośnie.

4. Sprawozdania z prac komisji.
1) Przewodniczący K. Olawski przedstawił sprawozdanie z posiedzenia Komisji Budżetowej z 25

lutego. Przewodniczący K. Gaweł omówił prace Komisji Infrastruktury Liniowej z 10 lutego.
2) Przewodniczący  K.  Krzyworzeka  omówił  prace  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Niskiej  Emisji

i Odpadów z 24 lutego.
3) Przewodnicząca M. Listoś omówiła prace Komisji Planowania i Rozwoju z 21 lutego.
4) Przewodniczący T. Kostecki omówił prace Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych z 31

stycznia i 25 lutego.
Radny B.  Król zwrócił  się  o  przedstawienie  wniosku  jaki  został  złożony  podczas  styczniowego
posiedzenia. Radny T. Kostecki poinformował, że wniosek dotyczył uznania protokołu z 31 stycznia br.
za niezgodny z rzeczywistym przebiegiem obrad, co zostało przegłosowane przez członków komisji
w stosunku: 4 głosy za, 1 wstrzymujący się. Radny K. Olawski zgłosił poprawkę techniczną dotyczącą
zapisu w protokole w sprawie przyjęcia planu pracy komisji.  Poinformował, że  pierwsza propozycja
planu pracy nie była głosowana, a drugi wniosek, który uzyskał poparcie, stał się jedynym przedmiotem
głosowania.  Wiceprzewodniczący  P.  Ścigalski  zaapelował  o  nagrywanie  posiedzeń  komisji,  aby
uniknąć rozbieżności przy sporządzaniu protokołów.  Radny B. Król zwrócił uwagę, że protokół z 31
stycznia nadal widnieje na portalu eSesja i jest dostępny dla radnych, mimo przegłosowanego wniosku
o jego zmianę. Wyraził obawy, że obecna wersja nie odzwierciedla merytorycznej dyskusji i kluczowych
wypowiedzi  radnych.  Zapytał,  czy  Przewodniczący  Komisji  złożył  wniosek  o  wycofanie  protokołu
z  publikacji.  Radny  T.  Kostecki wyjaśnił,  że  ma  czas  do  11  marca  na  naniesienie  poprawek
i  zobowiązał  się  do  konsultacji  drogą  mailową,  umożliwiając  radnym  zgłaszanie  uwag  do  treści
protokołu.  Radny R. Krawczyk wyraził niezadowolenie, że w protokole nie uwzględniono atmosfery
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obrad i zachowania niektórych radnych, żądając ich odnotowania.  Radny T. Kostecki zadeklarował
ujęcie dodatkowych uwag w protokole na wniosek radnego. Radna A. Sieńko podkreśliła, że zwróciła
uwagę członkom komisji i jej gościom, aby przestali prowadzić posiedzenie w stresującej atmosferze.

6) Przewodniczący D. Dragosz przedstawił sprawozdanie z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji z 17 lutego.

Protokoły z posiedzeń Komisji Rady Gminy dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji
Publicznej Urzędu Gminy Zielonki.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2025 rok.

Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetową (5 za). Wyniki głosowania: ZA: 20,
PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĘ SIĘ:  0,  BRAK GŁOSU: 0.  NIEOBECNI:  1  Wyniki  imienne:  ZA (20)
Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz Kostecki,
Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek
Małek,  Krzysztof  Olawski,  Agata Radosz-Kwasek,  Marta Romańska-Zagórska,  Anna Sieńko,  Paweł
Ścigalski,  Romana  Toft,  Sławomir  Zygmuntowicz,  Marta  Żylska.  NIEOBECNI  (1)  Piotr  Podleśny.
Uchwała nr XII/4/2025 została podjęta.

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.
Komisja Budżetowa zaopiniowała projekt pozytywnie (5 za).  Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW:
0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0. NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (20) Adrian Baran,
Elżbieta  Cich,  Dariusz  Dragosz,  Krzysztof  Gaweł,  Katarzyna  Harmata,  Tomasz  Kostecki,  Ryszard
Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek,
Krzysztof Olawski, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski,
Romana Toft,  Sławomir  Zygmuntowicz,  Marta  Żylska NIEOBECNI  (1)  Piotr  Podleśny.  Uchwała nr
XII/5/2025 została podjęta.

3) przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej
z przeznaczeniem na pokrycie kosztów funkcjonowania Komendy Miejskiej Państwowej
Straży Pożarnej w Krakowie.

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Budżetową  (5  za)  oraz  Komisję
Ochrony Środowiska (5 za). Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. BRAK
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  Wyniki imienne:  ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz,
Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof
Krzyworzeka,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Marek  Małek,  Krzysztof  Olawski,  Agata  Radosz-
Kwasek,  Marta  Romańska-Zagórska,  Anna  Sieńko,  Paweł  Ścigalski,  Romana  Toft,  Sławomir
Zygmuntowicz, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Piotr Podleśny. Uchwała nr XII/6/2025 została podjęta.

4) przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2025.

Projekt  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Ochrony  Środowiska  (5  za).  Radny  
T.  Kostecki zapytał  o  powody  zmniejszenia  dofinansowania  do  kastracji  zwierząt  właścicielskich.
Wyjaśniono,  że  decyzja  wynikała  z  uznania,  iż  posiadanie  zwierzęcia  wiąże  się  z  obowiązkami,  
a  gmina  od  lat  dofinansowywała  sterylizację  na  poziomie  50%.  Obecnie,  na  wniosek  radnych,
dofinansowanie  obniżono  do  30%,  a  zaoszczędzone  środki  zostaną  przeznaczone  na  kastrację  
i  sterylizację  zwierząt  bezpańskich.  Radny  K.  Krzyworzeka dodał,  że  decyzja  ta  umożliwi  także
przeznaczenie  środków na  szczepienia  i  dodatkową  opiekę  nad  zwierzętami.  Radny  T.  Kostecki
dopytał,  czy  różnica  20%  faktycznie  zostanie  wykorzystana  na  te  cele,  co  zostało  potwierdzone.
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1.
Wyniki imienne:  ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna
Harmata,  Tomasz Kostecki,  Ryszard Krawczyk,  Bogusław Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena
Listoś,  Tadeusz Łysek,  Marek Małek,  Krzysztof  Olawski,  Agata Radosz-Kwasek,  Marta Romańska-
Zagórska,  Anna  Sieńko,  Paweł  Ścigalski,  Romana  Toft,  Sławomir  Zygmuntowicz,  Marta  Żylska.
NIEOBECNI (1) Piotr Podleśny. Uchwała nr XII/7/2025została podjęta.
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5) zmiany Uchwały nr IX/73/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia zasad, trybu
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród
sportowych i wyróżnień sportowych gminy Zielonki.

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Regula-
minowych (5 za). W dyskusji radni omówili propozycję wniosków przedyskutowanych na Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji. Podkreślono, że sprawa powinna być rozpatrzona przez Komisję Kultury, Sportu
i  Spraw Regulaminowych jako właściwą merytorycznie.  Wiceprzewodniczący P.  Ścigalski zwrócił
uwagę na kilka kwestii  technicznych.  Zapytał,  dlaczego pismo od prywatnej  osoby zostało zakwa-
lifikowane  jako  petycja,  skoro  zwykle  petycja  jest  apelem  grupy  osób.  Poddał  też  w  wątpliwość
zasadność  sformułowania,  że  dana  dyscyplina  ma  „znaczenie  dla  Gminy  Zielonki”,  sugerując,  że
uchwała powinna zostać dopracowana, by precyzyjniej określić kryteria nagradzania sportowców. Wójt
M. Golanko podkreślił, że dyskusja nad uchwałą o stypendiach sportowych nie ograniczała się jedynie
do wniosku o wpisanie konkretnej dyscypliny, lecz dotyczyła szerzej zasad przyznawania wsparcia.
W  poprzednich  kadencjach  Rada  Gminy  nie  decydowała  się  na  określanie,  które  dyscypliny  są
kluczowe, lecz skupiała się na wspieraniu indywidualnych talentów. Ostatnia komisja przeanalizowała
historię wydatków i podjęła debatę, czy ograniczyć liczbę dyscyplin objętych wsparciem, czy raczej
doprecy-zować  zasady  przyznawania  stypendiów.  Wójt  zaznaczył,  że  nie  chodzi  jedynie  o
przyznawanie  pieniędzy,  ale  o  wspieranie  zaangażowania  sportowców  i  ich  rodzin.  Wskazał  na
potrzebę dalszej analizy struktury finansowania – rozdzielenia środków między nagrody i  stypendia
oraz  ewentualne  uwzględnienie  sytuacji  materialnej  zawodników.  Podstawą  do  dalszych  decyzji
powinna być analiza dotychczasowego funkcjonowania uchwały.  Radny D.  Dragosz podkreślił,  że
celem uchwały o stypendiach sportowych jest zachęcanie dzieci do uprawiania sportu. Wskazał na
potrzebę  dopraco-wania  uchwały,  by  uniknąć  podziałów  na  ważniejsze  i  mniej  ważne  dyscypliny.
Wiceprzewodnicząca M. Listoś dodała, że rozszerzenie uchwały pozwoli odkryć nowe talenty, dając
szansę wszystkim sportowcom, niezależnie od dyscypliny. Radny A. Baran zaznaczył, że promowanie
aktywności fizycznej jest istotne w kontekście problemów zdrowotnych i liczy na dalsze prace komisji
nad usprawnieniem systemu stypendialnego. Radna R. Toft zgodziła się, że należy przede wszystkim
zachęcać młodzież do uprawiania sportu, a nie tylko koncentrować się na najlepszych. Zwróciła uwagę
na rolę  infrastruktury  sportowej  i  jej  połączenia  z  programami  szkolnymi.  Odniosła  się  również do
pomysłu  powiązania  stypendiów  sportowych  z  sytuacją  materialną,  uznając,  że  powinny  być  one
przyznawane wyłącznie za osiągnięcia, niezależnie od statusu socjalnego rodziny.  Wójt podziękował
za dyskusję i zasugerował przeniesienie jej na odpowiednią komisję. Podkreślił, że gmina przeznacza
wysokie środki na stypendia dla młodzieży, zarówno edukacyjne, jak i sportowe, w większym stopniu
niż  sąsiednie  gminy.  Wskazał,  że  sytuacja  sportowa  zmienia  się  na  przestrzeni  lat,  a  zasady
przyznawania  wsparcia  obowiązują  od  dawna,  szczególnie  w  zakresie  sportów  zespołowych.
Odnosząc się do wcześniejszych wypowiedzi, wyjaśnił, że dyskusja na komisji dotyczyła także wpływu
sytuacji  materialnej  na  możliwości  uprawiania  sportu.  Stąd  dyskusja,  czy  nie  przenieść  pewnych
aktywności  do  stypendium edukacyjnego.  Podkreślił,  że  stypendia  i  nagrody  powinny  uwzględniać
specyfikę różnych dyscyplin i osiągnięć. Liczy na dalsze prace komisji, w których uczestniczyć powinna
cała rada.  Radna A. Sieńko wyraziła zadowolenie, że projekt stypendiów sportowych, którego była
inicjatorem  w  poprzedniej  kadencji,  cieszy  się  obecnie  dużym  zainteresowaniem.  Podkreśliła,  że
wspólnie  z  członkami  komisji  wypracowany  był  finalny  projekt  uchwały.  Wójt  zakwestionował
twierdzenie, że był to indywidualny projekt radnej, podkreślając, że nad uchwałą pracowano wspólnie
w radzie i urzędzie.  Radna A. Sieńko wyjaśniła, że jej intencją nie było przypisywanie sobie całości
zasług, a jedynie podkreślenie znaczenia inicjatyw oddolnych i współpracy w ich realizacji.
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0. NIEOBECNI: 1.
Wyniki imienne:  ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna
Harmata,  Tomasz Kostecki,  Ryszard Krawczyk,  Bogusław Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena
Listoś,  Tadeusz Łysek,  Marek Małek,  Krzysztof  Olawski,  Agata Radosz-Kwasek,  Marta Romańska-
Zagórska,  Anna  Sieńko,  Paweł  Ścigalski,  Romana  Toft,  Sławomir  Zygmuntowicz,  Marta  Żylska.
NIEOBECNI (1) Piotr Podleśny. Uchwała nr XII/8/2025 została podjęta.
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6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
I. Spotkania
 31 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu Zarządu Powiatu w Krakowie z Wójtami i Burmis-

trzami  Gmin  i  Miast  Powiatu  Krakowskiego.  Podczas  spotkania  podsumowano  realizację
Inicjatyw Samorządowych w 2024 roku oraz przedstawiono założenia na 2025 rok. Ponadto
omówiono  organizację  zimowego  utrzymania  dróg  w  powiecie  krakowskim  oraz  bieżących
działań  i  planów na przyszłość  Lokalnej  Organizacji  Turystycznej  „Pod Krakowem” a  także
współpracy  szkół  ze  Specjalistyczną  Poradnią  Psychologiczno-Pedagogiczną  Powiatu
Krakowskiego.

 31 stycznia br. spotkałem się z przedstawicielami Stowarzyszenia Bankowa. Rozmawialiśmy
o działaniach ze strony gminy dotyczących inwestycji na ul. Bankowej w Zielonkach.

 1  lutego  br.  Sołtys  Sołectwa  Batowice  wraz  z  Kołem  Gospodyń  Wiejskich  w  Batowicach
zorganizowali dla seniorów spotkanie z okazji „Dnia Babci i Dziadka oraz Dnia Seniora”.

 1 lutego br. uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym OSP Węgrzce.

 1  lutego  br.  Sołtys  Sołectwa  Garliczka  wraz  z  Radą  Sołecką  zorganizowali  karnawałowe
spotkanie dla mieszkańców tego sołectwa.

 3  i  7  lutego  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  on-line  z  przedstawicielami  Stowarzyszenia
Metropolia  Krakowska  oraz  wójtami  i  burmistrzami  gmin  członkowskich  stowarzyszenia.
Tematem spotkania było omówienie stanowiska gmin tworzących SMK dotyczące ustanowienia
Strefy Czystego Transportu w Krakowie.

 3 lutego br. spotkałem się z przedstawicielami Wojsk Obrony Terytorialnej.

 4 lutego br.  odbyłem spotkanie  z  Panem Bartoszem Pasterzem,  pasjonatem i  promotorem
brydża w naszej gminie. Rozmawialiśmy o planach na 2025 r.

 4 lutego br. uczestniczyłem wspólnie z Wójtem Gminy Wielka Wieś Panem Krzysztofem Woło-
sem w spotkaniu z Wojewodą Małopolskim. Dyskutowano na temat dofinansowania infrastruk-
tury oświatowej w gminie Zielonki i Wielka Wieś.

 5 lutego br. spotkałem się z Panem Pawłem Grabką Kierownikiem Ośrodka Wypoczynkowego
Korzkiew.

 5 lutego br. spotkałem się z Dyrektorami szkół i przedszkoli z terenu gminy Zielonki.

 5 lutego br. uczestniczyłem w spotkaniu z sołtysami gminy Zielonki. Podczas zebrania omó-
wiono sprawy bieżące oraz przedstawiono informacje nt. planowanych w 2025 roku inwestycji
drogowych  i  wodno-kanalizacyjnych,  zasad  doręczania  decyzji  podatkowych  za  2025  rok,
zmiany  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  zmiany  kryteriów
dochodowych osób ubiegających się o pomoc żywnościową w ramach Programu Fundusze
Europejskie na Pomoc Żywnościową. Ponadto przekazano informacje o kontrolach w zakresie
odpadów, zaległościach finansowych w zakresie opłat za odprowadzanie ścieków i dostarczanie
wody oraz informację o wyborach prezydenckich zaplanowanych na 18 maja 2025 rok.

 6 lutego br. spotkałem się z Panem Józefem Olech Zastępcą Dyrektora PKP Polskie Linie Kole-
jowe S.A. Podczas spotkania omówiliśmy kwestię wyburzenia wiaduktu drogowego nad linią
kolejową nr 8 łączącego ul. Powstańców z ul. Szmaragdową.

 8 lutego br. Klub Sportowy Bibiczanka Bibice zorganizował piłkarski turniej halowy Bibiczanka
WINTER CUP.

 8 lutego br. uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym OSP Bibice.

 10 lutego br. spotkałem się z Sekretarzem Województwa Małopolskiego Panem Wojciechem
Pałką.

 10 lutego br. wraz z Panem Piotrem Zięciną Kierownikiem Referatu Dróg i Komunikacji uczest-
niczyłem w spotkaniu z Sołtysem Sołectwa Pękowice i mieszkańcami tego sołectwa. Podczas
spotkania zaprezentowano rozwiązania dla Zachodniej Obwodnicy Zielonek oraz konieczność
nabycia terenów pod ul. Ojcowską w Pękowicach.
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 11 lutego br. przewodniczyłem Komisji ds. Środowiska, Przestrzeni i Mobilności Stowarzyszenia
Metropolia  Krakowska.  Podczas  spotkania  m.  in.  omówiono  metodykę  badań  komunikacji
aglomeracyjnej  w  powiązaniu  ze  zmianami  zasad  finansowania  linii  aglomeracyjnych,
przedstawiono  uzgodnienia  w  zakresie  stanowiska  gmin  SMK wobec  wprowadzenia  Strefy
Czystego  Transportu  w  Krakowie  oraz  zaprezentowano  założenia  kampanii  informacyjno-
edukacyjnej w zakresie efektywnej gospodarki odpadami i adaptacji do zmian klimatu.

 11 lutego br. uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia
Metropolia Krakowska. Tematem spotkania było m. in. zaprezentowanie postępu prac w rea-
lizacji  Strategii  ZIT  2021-2027  oraz  monitoringu  stanu  przygotowania  projektów;  podjęcie
uchwały Nadzwyczajnego Walnego Zebrania Członków SMK przedstawiającej stanowisko gmin
w zakresie treści projektu uchwały Rady Miasta Krakowa ws. ustanowienia Strefy Czystego
Transportu w Krakowie.

 12 lutego br. wraz z Panem Piotrem Zięciną Kierownikiem Referatu Dróg i Komunikacji uczest-
niczyłem  w  spotkaniu  z  Panem  Robertem  Lisowskim  Wójtem  Gminy  Iwanowice.  Tematem
spotkania  była  budowa  chodnika  od  Naramy  w  kierunku  Owczar  przy  drodze  powiatowej.
W spotkaniu wzięli  również udział  radnymi gminy Iwanowice, Przedstawiciele Zarządu Dróg
Powiatowych w Krakowie, Członkowie Zarządu Powiatu Krakowskiego Pan Janusz Pasternak
i Pan Grzegorz Stokłosa oraz były sołtys sołectwa Owczary Pan Ryszard Krawczyk i obecna
sołtys Pani Ewa Maj-Ślusarczyk.

 12 lutego  br.  spotkałem się  z  Marszałkiem Województwa Małopolskiego  Panem Łukaszem
Smółką.

 12  lutego  br.  uczestniczyłem  w  naradzie  rocznej  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Krakowie
z udziałem Komendanta Wojewódzkiego Policji w Krakowie insp. Artura Bednarka.

 12 lutego br. uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Nadzorczej PUK Zielonki.

 14  lutego  br.  uczestniczyłem  w  Gali  „Respectus”  współorganizowanej  przez  Samorząd
Województwa  Małopolskiego  oraz  Fundację  im.  Marszałka  Marka  Nawary.  Podczas  gali
nagrodzono  autorów  najlepszych  prac  dyplomowych  poświęconych  samorządowi  teryto-
rialnemu. Wśród laureatów znalazły się dwie mieszkanki gminy Zielonki: Marta Tyrka z Bosu-
towa i Emilia Gołąb z Batowic.

 15 lutego br. uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym OSP Trojanowice.

 15 lutego br. odbyło się zebranie sprawozdawcze OSP Garlica Murowana.

 18 lutego br. spotkałem się z Panem Danielem Gajochem Wójtem Gminy Michałowice.

 18 lutego br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski oraz Pani Małgorzata Fordymacka Kierownik
Referatu Gospodarki Komunalnej uczestniczyli  w spotkaniu z Panem Wojciechem Kozakiem
Dyrektorem  Regionalnego  Zarządu  Gospodarki  Wodnej  w  Krakowie.  Podczas  spotkania
omówiono zasady współpracy przy realizacji przygotowania projektu budowy suchego zbiornika
w Garlicy Murowanej w ramach ZIT.

 19 lutego br. uczestniczyłem wspólnie z Panią Agatą Adamczuk Skarbnikiem gminy w spotkaniu
Forum Wójtów,  Burmistrzów i  Prezydentów Małopolski  poświęconym analizie  nowej  ustawy
o dochodach JST. 

 20 lutego br. w Szkole Podstawowej w Przybysławicach odbyły się eliminacje Gminne Ogólno-
polskiego Turnieju wiedzy Pożarniczej „Młodzież Zapobiega Pożarom”.

 21 lutego br. wraz z Panem Arnoldem Kuźniarskim Z-cą Wójta oraz Panią Małgorzatą Fordy-
macką Kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej odbyłem spotkanie z Panem Jackiem
Zalewskim Wiceprezesem Zarządu RETENCJAPL. Podczas spotkania omówiono współpracę
w zakresie przygotowania dokumentacji ZIT w ramach zadania mała retencja na terenie gminy
Zielonki.

 21  lutego  br.  uczestniczyłem  w  odprawie  rocznej  podsumowującej  działalność  Komendy
Miejskiej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Krakowie  w  2024  roku  oraz  uroczystości  zdania
obowiązków przez Komendanta Miejskiego PSP, st. bryg. Pawła Knapika.
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 21 lutego br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski wraz z Panią Małgorzatą Fordymacką Kierow-
nikiem  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  uczestniczyli  w  spotkaniu  z  Panem  Pawłem
Knapczykiem Dyrektorem Departamentu  Funduszy  Europejskich  Urzędu  Marszałkowskiego.
Tematem spotkania było omówienie zasad obowiązujących w naborze wniosków o dofinan-
sowanie  w  programie  Fundusze  Europejskie  dla  Małopolski  2021-2027  w  ramach  zadania
gospodarowania wodami – ZIT (mała retencja).

 21  lutego  br.  wraz  z  Panem  Tadeuszem  Łyskiem  Przewodniczącym  Rady  Gminy  Zielonki
uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  Jakubem  Kosek  Przewodniczącym  Rady  Miasta  Krakowa.
Podczas spotkania zaprezentowano plany wprowadzenia w Krakowie Strefy Czystego Tran-
sportu.

 24 lutego br. spotkałem się z Panem Krzysztofem Słowiak p.o. Dyrektora Stacji Doświadczalnej
Oceny Odmian w Węgrzcach.

 25  lutego  br.  wraz  z  Panem  Piotrem  Zięciną  Kierownikiem  Referatu  Dróg  i  Komunikacji
uczestniczyłem w spotkaniu  z  Panem Maciejem Ostrowskim Dyrektorem Oddziału GDDKiA
w Krakowie. Tematem spotkania było przejęcie przez gminę dróg serwisowych wybudowanych
w ramach budowy S52.

 25 lutego br. uczestniczyłem w Posiedzeniu Komitetu Strategicznego ds. Planu Zrównoważonej
Mobilności Metropolii Krakowskiej i jej Obszaru Funkcjonalnego.

 26 lutego br.  odbył  się 25 Jubileuszowy Bal  Integracyjny Stowarzyszenia „Bądźcie z Nami”
i Szkoły w Przybysławicach.

 26 lutego br.  w Szkole Podstawowej w Bibicach zorganizowane zostało spotkanie z Samo-
rządami Uczniowskimi z terenu gminy Zielonki.

II. Inwestycje
 Zakończyła  się  inwestycja  polegająca  na  budowie  boiska  wielofunkcyjnego  z  zadaszeniem

o stałej konstrukcji oraz zapleczem sanitarno-szatniowym przy Szkole Podstawowej w Bibicach.
Decyzja o pozwoleniu na użytkowanie została wydana 23 stycznia 2025 roku. Całkowity koszt
realizacji wyniósł 3 777 312,75 zł, z czego 1 925 000,00 zł stanowiło dofinansowanie z budżetu
państwa w ramach programu OLIMPIA.

 13 lutego br. Gmina złożyła dwa wnioski do Województwa Małopolskiego o pozyskanie pomocy 
finansowej:

- w ramach konkursu „Małopolskie Świetlice Wiejskie 2025” na zakup elementów wyposażenia
w postaci zestawu klimatyzacji do budynku w Trojanowicach koszt zadania 30 258,00 zł kwota
wnioskowana o dotację 20 000,00 zł;

- w ramach  konkursu  „Małopolskie  Świetlice  Wiejskie  2025”  na  prace  budowlano-remontowe
polegające  na  remoncie  sali  głównej  wraz  z  antresolą  oraz  holem  i  remontem  łazienek
w budynku Owczary koszt zadania 100 860,00 zł kwota wnioskowana o dotację 67 750,00 zł.

 17.02.2025  r  został  ogłoszony  przetarg  na  wykonanie  robót  budowlanych  pod  nazwą:
„Termomodernizacja budynku CKPiR w Zielonkach – filia w Korzkwi”. Projekt współfinansowany
ze  środków  Unii  Europejskiej.  Nazwa  projektu  lub  programu:  Krajowy  Plan  Odbudowy
i Zwiększenia Odporności, Działanie B1.1.4. Zwiększenie efektywności energetycznej obiektów
lokalnej aktywności społecznej. Termin otwarcia ofert 7.03.2025 r.

III. Podjęte Zarządzenia
1. ZARZĄDZENIE NR 37/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 STYCZNIA 2025 ROKU

w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2025 rok.
2. ZARZĄDZENIE NR 38/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 STYCZNIA 2025 ROKU

w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok  2025,  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2025,  w  związku
z Zarządzeniem Nr 37/2025 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 stycznia 2025 roku.

3. ZARZĄDZENIE NR 39/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 STYCZNIA 2025 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2025 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy.
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4. ZARZĄDZENIE  NR  40/2025  WÓJTA GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA 3  LUTEGO  2025  ROKU
w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Grębynice, gmina
Zielonki, składającej się z działki ewidencyjnej nr 161/4.

5. ZARZĄDZENIE  NR  41/2025  WÓJTA GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA 4  LUTEGO  2025  ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół,  dla  których organem prowa-
dzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025.

6. ZARZĄDZENIE  NR  42/2025  WÓJTA GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA 5  LUTEGO  2025  ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025.

7. ZARZĄDZENIE  NR  43/2025  WÓJTA GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA 7  LUTEGO  2025  ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  przedszkoli,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025.

8. ZARZĄDZENIE  NR 44/2025  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 12  LUTEGO 2025  ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2025 rok.

9. ZARZĄDZENIE  NR 45/2025  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 12  LUTEGO 2025  ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2025, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2025, w związku z Zarzą-
dzeniem Nr 44/2025 Wójta Gminy Zielonki z dnia 12 lutego 2025 roku.

10. ZARZĄDZENIE  NR 46/2025  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 13  LUTEGO 2025  ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025.

11. ZARZĄDZENIE  NR 47/2025  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 13  LUTEGO 2025  ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025.

12. ZARZĄDZENIE  NR 48/2025  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 17  LUTEGO 2025  ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025.

13. ZARZĄDZENIE NR 50/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI 17 LUTEGO 2025 ROKU w sprawie
zmiany Zarządzenia nr 281/2010 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 grudnia 2010 roku w sprawie
powołania Dyrektora Biblioteki Publicznej w Zielonkach.

14. ZARZĄDZENIE  NR 51/2025  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 21  LUTEGO 2025  ROKU
w  sprawie:  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025.

15. ZARZĄDZENIE  NR 52/2025  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 26  LUTEGO 2025  ROKU
w sprawie zapewnienia miejsc na bezpłatne umieszczanie urzędowych obwieszczeń wybor-
czych i plakatów wszystkich komitetów wyborczych w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej
Polskiej  zarządzonych  na  dzień  18  maja  2025  roku  oraz  podania  wykazu  tych  miejsc  do
publicznej wiadomości.

Radny K. Gaweł zapytał  o spotkanie wójta z marszałkiem Województwa Małopolskiego Łukaszem
Smółką w sprawie remontu drogi wojewódzkiej  nr 794. Zwrócił  uwagę, że prace będą realizowane
odcinkowo,  z  przerwą  w  samym  centrum  miejscowości  Zielonki.  W  jego  ocenie  spowoduje  to
estetyczne  i  funkcjonalne  niedogodności.  Zapytał,  czy  w  rozmowie  z  Marszałkiem  poruszano
możliwość rozszerzenia zakresu prac o brakujący odcinek.  Wójt potwierdził, że temat był omawiany
i  zgłosił  potrzebę  wykonania  całościowego  remontu.  Wyjaśnił,  że  obecny  projekt  obejmuje  całe
województwo i ma określony zakres, co niemal na pewno uniemożliwia jego rozszerzenie w ramach
obecnego zamówienia.  Wójt  poinformował,  że  z  początkiem marca odbędzie  spotkanie  z  dyrektor
Zarządu Dróg Wojewódzkich w tej sprawie. Dodał, że rozmowa z marszałkiem obejmowała także inne
kwestie  infrastrukturalne,  m.in.  projekt  VeloPrądnik  oraz  budowę  ronda  w  Giebułtowie.  Radna
M. Romańska-Zagórska zapytała o spotkanie wójta z dyrektorami szkół i przedszkoli, które odbyło się
5 lutego, oraz o jego tematykę. Wójt wyjaśnił, że takie spotkania odbywają się regularnie, zwykle raz
w miesiącu lub raz na dwa miesiące. Omawiane są bieżące sprawy szkół i przedszkoli, plany oraz
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zgłaszane uwagi, zarówno przez dyrektorów, jak i wynikające  z korespondencji.  Radny K. Krzywo-
rzeka zapytał,  czy  podczas  spotkania  z  marszałkiem  poruszono  kwestię  odwodnienia  drogi
wojewódzkiej  na  granicy  Zielonek  i  Krakowa.  Wójt odpowiedział,  że  ten  temat  nie  był  omawiany.
Sprawą zajmował się kierownik referatu Dróg i Komunikacji Piotr Zięcina podczas wizyty w Zarządzie
Dróg Wojewódzkich, gdzie zgłaszał bieżące kwestie w tym zakresie.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
Radna A. Sieńko zapytała o postęp budowy ośrodka zdrowia w Zielonkach oraz o zakres prac przy
remoncie drogi 794.  Wójt  odpowiedział,  że przetarg na budowę ośrodka zdrowia został ogłoszony,
a  projekt  jest  w  trakcie  realizacji.  W  sprawie  drogi  794  wyjaśnił,  że  remont  będzie  wykonywany
w dwóch odcinkach przez Zarząd Dróg Wojewódzkich, jak deklarowała na ostatniej sesji pani dyrektor
Zarządu  Dróg  Wojewódzkich.  Ze  szczegółami  tej  inwestycji  można  zapoznać  się  na  stronie
internetowej gminy.  Radna A. Sieńko  powiedziała, że na myśli miała zakres prac, który miał zostać
przedstawiony zarządowi ZDW do akceptacji. W opinii radnej zakres prac miał być przygotowany przez
urząd gminy.   Wójt podkreślił,  że jest  to inwestycja samorządu wojewódzkiego, prowadzona przez
Zarząd Dróg Wojewódzkich i pan kierownik Piotr Zięcina uczestniczył w spotkaniu z Zarządem przy
ustalaniu zakresu prac.  Radny T. Kostecki  zwrócił się z pytaniem dotyczącym organizacji ruchu na
drodze gminnej ul. C 12 w Węgrzcach.  Wójt odpowiedział, że konieczne jest stanowisko sołectwa,
które nie podjęło jeszcze decyzji, ponieważ chciało w tym temacie wysłuchać wnioskodawcy. Dodał, że
kwestia dotyczy także stanu prawnego drogi, który nie jest w pełni uregulowany, a problematyczne są
również  wody  opadowe.  Stwierdził,  że  zmiana  organizacji  ruchu  będzie  wymagała  dokładniejszej
analizy,  szczególnie  w  kontekście  innych  inwestycji  na  tym  terenie.  Drugie  zapytanie  radnego
T.  Kosteckiego dotyczyło  sprawy pozyskania  działki  w Węgrzcach,  na  której  znajduje  się  obelisk
Stanisława Wyspiańskiego. Wójt odpowiedział, że rozmowy z nowym właścicielem tego terenu trawają
już  od  dłuższego  czasu.  Rozmowy  będą  kontynuowane  z  uwzględnieniem udziału  przedstawicieli
sołectwa w połowie czerwca lub początkiem lipca.  Radny B.  Król poruszył  trzy sprawy.  Pierwsza
dotyczyła propozycji rozważenia budowy park&ride przy stacji PKP Batowice, wskazując na możliwość
pozyskania odpowiednich terenów, zarówno publicznych, jak i prywatnych, w celu stworzenia parkingu.
Radny zasugerował  również  rozmowy o  ZRiD na tym odcinku.  Druga sprawa dotyczyła  problemu
z ruchem drogowym w Batowicach, który pogorszył się po budowie S7. Radny wskazał na trudności na
drodze powiatowej i ulicy Spacerowej, gdzie codziennie występuje duże natężenie ruchu, a jedynym
wjazdem do Zesławic stała się Piastowska. Trzecia sprawa dotyczyła dyskusji  na komisjach, gdzie
radny Król wyraził oczekiwanie, aby jego kluczowe wypowiedzi były zawarte w protokole z posiedzenia.
Radna  M. Romańska-Zagórska zapytała o postępy w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej na
ulicy Granicznej w Bibicach, która leży na styku gminy Zielonki i Michałowice. Radna pytała, czy temat
był  poruszany  podczas  spotkania  z  wójtem Michałowic  oraz  o  ewentualny  progres  w tej  sprawie.
Prosiła  również  o  bieżące  informacje  na  ten  temat.  Wójt odpowiedział,  że  spotkał  się  z  wójtem
Michałowic, który rozważa wykonanie inwestycji,  ale nie podjął  jeszcze decyzji  w tej  sprawie. Pani
radna zapytała także o miejsce parkingowe przy Urzędzie Gminy za przystankiem autobusowym, które,
jak początkowo uzyskała informację, miało być przeznaczone dla radnych. Wójt odpowiedział, że nie
ma  specjalnych  miejsc  parkingowych  dla  radnych.  Radni  mają  takie  same  prawa  do  korzystania
z  parkingów  jak  inni  mieszkańcy,  a  zasady  obowiązują  wszystkich.  Jeśli  w  miejscu  jest  zakaz
parkowania lub wskazanie, dla kogo jest przeznaczone, to należy się do tego stosować.  Przewod-
niczący T. Łysek zwrócił się z prośbą o rozważenie zmiany trasy autobusu W1, aby zatrzymywał się
na parkingu przy szkole,  co pozwoliłoby dzieciom zaoszczędzić 5-7 minut,  omijając korek na ulicy
Kościuszki. Radny B. Król zauważył, że problem jest bardziej złożony, ponieważ zgodnie z przepisami
kierowca  autobusu  odpowiada  za  bezpieczeństwo  pasażerów  i  może  wysadzać  dzieci  tylko  na
przystankach zgodnych z rozkładem jazdy. Sugerował, że należy rozważyć stworzenie przystanku przy
szkole  lub  wewnątrz  parkingu,  aby  zapewnić  bezpieczeństwo.  Przewodniczący  doprecyzował  swój
wniosek, podkreślając,  że chodzi  o umożliwienie autobusowi W1 wjazdu na parking szkolny,  gdzie
dzieci  mogłyby wysiadać bezpośrednio przy szkole,  a  autobus kontynuowałby swoją trasę.  Radny
K. Gaweł zaproponował zaproszenie obecnego Dyrektora Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autos-
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trad oddział w Krakowie na sesję Rady Gminy, aby omówić ważne kwestie dotyczące przejęcia dróg
serwisowych,  ekranów  akustycznych  w  Bibicach  oraz  innych  tematów  związanych  z  północną
obwodnicą.  Radny D. Dragosz poparł wniosek pana radnego Gawła i poruszył problem hałasu, na
który skarżą się mieszkańcy Marszowca i okolicznych ulic, takich jak Górzysta, Do Cegielni i Na Gliniki.
Zgłosił, że hałas staje się nie do zniesienia, zwłaszcza latem. Poprosił o zaproszenie Dyrektora na
sesję,  aby  ten  mógł  wyjaśnić  kwestie  montażu  ekranów akustycznych  i  analizy  natężenia  hałasu.
Ponadto, zapytał o stan przetargu na budowę ośrodka zdrowia, pytając, czy wpłynęły już jakieś oferty.
Wójt odpowiedział, że problem hałasu jest już omawiany z sąsiednimi gminami i planuje spotkanie
w tej sprawie, w tym współpracę z Uniwersytetem Jagiellońskim, aby przeprowadzić badania dotyczące
hałasu.  Odniósł  się  również  do  przetargu  na  ośrodek  zdrowia,  wskazując,  że  ogłoszenie  było
opublikowane  niedawno  i  nie  wpłynęły  jeszcze  żadne  wiążące  oferty.  Przewodniczący  T.  Łysek
nawiązał  do  obchodów  Światowego  Dnia  Organizacji  Pozarządowych,  podkreślając  ich  rolę  w
przestrzeni publicznej i ich wkład w działania na rzecz mieszkańców. Zaznaczył, że warto docenić te
organizacje i podziękować im za ich pracę. Radny K. Olawski zaprosił na wykład, który odbędzie się 6
marca  w  ramach  Uniwersytetu  Osiedla  Łokietka,  oraz  ogłosił  zaproszenie  na  kolejne  wydarzenia.
Zapowiedział wykład profesora Michała Galasa na temat judaizmu i literatury żydowskiej, który będzie
połączony  z  koncertem  zespołu  Jarmuła  Band.  Kolejnym  wydarzeniem  będzie  wykład  doktora
habilitowanego Mateusza Wyżgi, autora książki o historii gminy Zielonki.  Przewodniczący T. Łysek
zaprosił na Bieg Tropem Wilczym w Bibicach, który odbędzie się po raz dziesiąty w najbliższą niedzielę
2  marca.  Następnie,  w  imieniu  radnych  i  sołtysów,  złożył  życzenia  imieninowe  Panu  Wójtowi
Mirosławowi Golanko, życząc mu zdrowia, sił i wytrwałości w codziennej pracy na rzecz gminy Zielonki.

8. Zamknięcie sesji.
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący obrad Tadeusz Łysek zamknął XII sesję Rady Gminy 
Zielonki kadencji 2024-2029. Na tym protokół zakończono.

Protokolant  Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:
1. listy obecności,
2. podjęte uchwały.
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